
Refeat af bestyrelsesmøde den 16.10.17 . kl. 19.00 
Til stede: Johnnie, Lasse, Lisbeth, Lis (ref.) Niels Madsen frav. 
 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde (11.09.) godkendt. 
 
Johnnie ønsker de læmure, som ikke lige er repareret og malet, malet også, så udseendet bliver 
ens. 
 
Blikkenslageren er ved at være helt klar med arbejdet med varmekedlerne. 
 
De sager, vi har løbende med advokater følges op af Adm. Danmark. 
 
Nye oplysninger om faldstammernes  tilstand  gør,  at det påtænkte renoveringsprojekt  
sættes på stand by p.t, . men akutte sager tages naturligvis op. 
 
Vedligeholdelsesplan for 2018 under udarbejdelse og behandles på budgetmøde den 6.11. 
 
Lasse har undersøgt priser og materialer i forbindelse med renovering af terrassedøre. 
Tagsnedkeren, som vi tidligere har arbejdet sammen med, er valgt. Der afholdes møde med 
leverandøren før endelig ordre og om nødvendigt rådspørger vi  vor byggerådgiver. 
 
Budgetmødet med Adm. Danmark finder som sagt sted 6.11.17. kl 13. Bestyrelsen mødes kl. 12.00 
til formøde.. Mindre bespisning efter mødet. 
 
Vi skal tage stilling til, hvor mange opgange, der skal males (ca. 40.000 pr. blok) og hvor meget 
elarbejde (jordledninger m.m. via opgange)  Anslået kr. 100.000 pr. blok. 
Vedtægter og husorden analyseres 
 
Der afholdes generalforsamling i Vangede Kirkes lokaler den 5.12.17 kl. 19.00 
 
Lisbeth tilfreds med regnskabet,  og der er ingen restancer. 
 
Mødet slut kl. 20.30 
 
Næste møde aftalt til 27.11.kl. 19.00 
 
Lis Aabye referent 
17.10.17 
 



 


